



18. april 2024

Referat bestyrelsesmøde 29. maj 2024

Dagsorden:

- 1.) Ordstyrer: Katharina
1.a Nyt fra driften
- 2.) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde – april og maj
- 3.) Godkendelse af forretningsorden
- 4.) Meddelelser
- 5.) Evaluering på af afdelingsmøde
- 6.) skal der bruges midler på at vende døre i kældrene
- 7.) Kassererens meddelelser
- 8.) Meddelelser fra nedsatte udvalg:
 - a) Selskabslokaleudvalg
 - b) Grønt udvalg
 - c) Renovationsudvalg
 - d) kommunikationsudvalg
 - e) Vaskeriudvalg
 - f) Arrangement og Aktivitetsudvalg
 - g) IT-udvalg
 - h) Følgegruppe (2-5)
 - i) Nyt fra Bydelsforeningen
- 9.) Evt.

Deltagere: Pernille, Tania, Linda, Mohamed, Henrik, Olav, Katharina, Abdulkafi og Ahmed.

Afbud: Abdesalam, Connie

Udeblevet: Martin

- | | |
|--------------|--|
| Ad. 1 | Ordstyrer
katharina |
| Ad. 2 | Godkendelse af referat bestyrelsesmøde april og fra det konstituerende møde
Godkendt |
| Ad. 3 | Godkendelse af forretningsorden
Godkendt |
| Ad.4. | Meddelelser |

Der er officiel indvielse af plejehjemmet den 20. juni.

Alle er velkomne.

Selvtægt

En beboer har fældet et træ og det er blevet til en sag om selvtægt. Beboeren vil få en påtale. Der blev talt om, at det skal kommunikeres ud, når vi ved hvad sanktionen måtte være

Afskedsreception

Lene holder afskedsreception den 27. juni.

Infomøde i R2

Der er møde i R2 byggefeltet. Pernille omdelte et kort over byggefelterne.

Ad.5

Afdelingsmødet – evaluering

Der var uenighed vedr. børn til afdelingsmøderne. Nogen mener det er for forstyrrende, andre at forældre kan have svært ved at komme, hvis de ikke må tage børnene med. Man kunne evt. på forhånd gøre opmærksom på, at man skal give besked, hvis man ønsker børnepasning. Der arbejdes videre med løsninger i kommunikationsudvalget.

De nye bestyrelsesmedlemmer mente, at det fungerede godt med at den mundtlige beretning bliver bredt ud til flere.

Hvad gør man hvis lejere kommer senere til mødet? Som det var tilfældet med renoveringsmødet. Kort diskussion. Tages op på områdemødet. Man kan evt. spørge Louise Lind, hvordan reglerne er.

Ad. 6

Skal der bruges midler på at vende døre i kældrene

Flere mente, at man skal vende dørene der, hvor det giver mening. Jack skal finde ud af hvor mange det drejer sig om. Der stemmes om det på næste møde. Vi vil godt have repareret de øvrige døre, så de kan låse.

Ad. 7

Kassererens meddelelser

Intet nyt

Ad. 8

Nedsatte Udvalg

Grønt udvalg

Pernille har været på rundtur med Benita for at kigge på forskellige gårdrum i forhold til et servicekoncept.

Buske skal/kan genbruges andre steder, hvis de skal fjernes på grund af byggeri.

Renovationsudvalg

Der er møde i følgegruppen den 12. juni.

Kommunikationsudvalg

Der arbejdes i gruppen og der holdes evt. møde 4. juni.

Vaskeriudvalg

Katharina har talt med en der laver piktogrammer, så nu kan der arbejdes videre med dette arbejde.

Arrangement og aktivitetsudvalget

Tur til spor 10. Endnu ikke planlagt. Bestyrelsen har stadig adgang til bussen.

IT-udvalg

Jack skal tale med DKTV, så der kan opnås et prisoverslag.

Følgegruppe 2-5 (renoveringer)

Der er møde den 18. juni

Sovende udvalg

Enighed om at socelleudvalg, P-udvalg og udvalg vedr. stigestreng i afdeling 1 er hvilende udvalg

Ad. 8 Nyt fra Bydelsforeningen

Ad. 9. Evt.

Under evt. blev der talt om metro og letbane, multihal og orangeri.
Pernille orienterede om kvikpuljen (lokalrådet), som man kan søge.